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Geachte heer Venis , 

 

Op 8 september hebben wij van u een drietal schriftelijke vragen als bedoeld in 

artikel 39 van het Regelement van Orde ontvangen over de Duurzaamheidslening. 

Hierbij doen wij u de beantwoording toekomen van deze vragen. 

 

Vraag 1: 

Is het college bereid om op korte termijn (besluitvorming in de eerste 

besluitvormende raad na het zomerreces) de raad een voorstel te doen om tijdelijk 

gelden uit de blijverslening en de starterslening te benutten t.b.v. de 

duurzaamheidslening? 

 

Antwoord  

In de College informatiebrief van 25 juni 2019 hebben wij eerder aangegeven dat in 

het kader van de nadere uitwerking en uitvoering van de lokale 

duurzaamheidsagenda en het financiële tekort voor de komende jaren wordt bezien 

of we met een voorstel naar uw raad komen om opnieuw budget beschikbaar te 

stellen voor het verstrekken van duurzaamheidsleningen. Toen is tevens aangegeven 

dat daarbij primair wordt bezien of hiervoor eerder door de raad aan de SVn 

beschikbaar gestelde gelden voor het verlenen van o.a. blijversleningen en 

startersleningen aangewend kunnen worden. Wij streven ernaar u hierover uiterlijk 

bij de behandeling van de Begroting 2020 uitsluitsel te kunnen geven.  

 

Vraag 2: 

Is het college bereid om uiterlijk bij de behandeling van de begroting 2020 een 

voorstel te doen voor een extra donatie t.b.v. de duurzaamheidslening en daarbij – 

eventueel vooruitlopend op de feitelijke verkoop – financiële middelen in te zetten van de 

verkoop van Eneco-aandelen? (geschatte opbrengst ca. € 15.000.000). 

 



Antwoord  

In lijn met en onder verwijzing naar het antwoord op vraag 1 kunnen we u slechts melden 

dat wij u hierover op dit moment nog geen uitsluitsel kunnen geven.  

 

Vraag 3: 

De Sliedrechtse duurzaamheidslening kent ook mogelijkheden om op een voordelige 

manier asbestdaken te laten verwijderen. Nu de Eerste Kamer het wetsvoorstel dat een 

verbod op asbestdaken mogelijk maakt, heeft verworpen hetgeen ook gevolgen heeft / 

kan hebben voor het actief het stimuleren van de sanering van asbestdaken, willen we 

graag weten wat daarvan – in het kader van de Sliedrechtse duurzaamheidslening - de 

gevolgen zijn?  

 

Antwoord  

Wij zijn en blijven onverminderd van mening dat het ter voorkoming van 

gezondheidsproblemen goed is dat asbestdaken worden verwijderd. Om die reden vinden 

wij dat eigenaren-bewoners van bestaande woningen hiervoor desgewenst ook 

onverminderd een beroep moeten kunnen blijven doen op de duurzaamheidslening.  

Tot heden is echter door hen nog geen beroep gedaan op de duurzaamheidslening voor 

het verwijderen van asbestdaken op hun woning of bijbehorende erfbebouwing.   

 

We vertrouwen erop uw vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord. 

 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht 

De secretaris,                       De burgemeester, 

 

 

 

H.F. van Breugel                  drs. A.P.J. van Hemmen 

 


